
Ljajic: Wszyscy dobrze mnie przyjęli
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Adem Ljajic zaliczył świetny debiut w Romie. Zdobył bramkę, przed swoimi

nowymi kibicami, na Stadio Olimpico. Gracz jest coraz pewniejsz, iż wybrał

dobrze. Jego słowa przytacza Corriere dello Sport.

- Rozmawiam ze wszystkimi i przekazuję zaufanie. Powiedziano, czego ode mnie się

wymaga, czuję się ważny, mogę grać na pozycji, którą preferuję. Wszyscy przyjęli

mnie dobrze. Pierwsze spotkanie z Olimpico było piękne. Oczywiście, również gol mi

pomógł, wszystko stało się łatwe i jestem zadowolony, ze uszczęśliwiłem kibiców. W

Romie spotkałem fantastyczną grupę, szatnia jest bardzo zjednoczona, jest wielu

ważnych graczy. Trener sprawił, że zespół gra dobrze.

 

Ljajic wszedł na boisko w drugiej połowie spotkania z Veroną i niedługo potem

zdobył gola ustalającego wynik meczu na 3-0.
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